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1. Dagordningen 

• Dagordning godkändes. 
 

2. Föregående protokoll 
• Styrelseprotokoll från 2023-09-06 lades till handlingarna.  

 

3. Skrivelser 

• Lyckliga gatornas höstlovsfolder.Vi är inte med då vi inte har någon verksamhet under 
höstlovet. 

• Info från distriktet 12/9. 
• Scouternas nyhetsbrev 21/9. 
• Lägerbrev 2 Dalacamp. Är uppsatt på anslagstavlan på Scoutgården. 
• Föreningsservice nyhetsbrev 26/9. 
• Scouternas nyhetsbrev till kår- och distriktsordförande 2/10. Om samhällsutvecklingen 

och scouternas roll med förebyggande åtgärder inom vårt program. Sigge vidarebefodrar 
till övriga styrelsen. 

• ScoutlandTimes september 2023. Om internationella arrangemang. 

 

4. Ekonomi 
• Det ser bra ut. 
• Bidragsansökan är klar och inskickad. Bidragsdialog 19/10 kl.15:00. Andreas och Lena 

deltar på plats, Sigge eventuellt via länk. 
• Fråga från förra styrelsemötet om hur kåren kan får vi in/tjäna pengar? Under hösten 

fokuserar vi på Scouternas julsaker och tar upp frågan igen efter årsskiftet.  
 
 

5. Inför kårstämman 
• Rapport, utvärdering av styrelsearbetet enligt beslut på stämman oktober 2022. Sigge 

sammanställer och skriver en rapport som presenteras på kårstämman. 



• Förtäring under stämman? Smörgåstårta. Åsa beställer från ICA Maxi, Lena och Anette 
hämtar. 

 
 

6. Aktuellt från avdelningarna.  
• Rävungarna: 24. Många! Haft kontakt med en förälder om en scout som inte fungerar i 

gruppen. Ledarfronten stabilt. 
• Björnungarna: 25 på listan och två nya med en mamma som ännu inte är anmälda. 

Ledarfronten stabil.  
• Skogstrollen: 17(18) och någon mer på ingång. Har svårt att säga nej till kompisar. 

Jobbar på ledarförstärkning men det fungera med noggrann planering och Lasse. 
• Skogsrövarna: 9 och en på ingång. Bra och möjlighet till nya angreppssätt med färre 

scouter och nya ledare. 
• Rovfåglarna: 19 på listan men 16 som kommer. Andreas badade på Äran och hjältarnas 

kväll. Någorlunda stabilt på ledarfronten. 
• Knappast: 44 på listan. 22-23 på varje veckomöte. Haft Story hiike i helgen. Fem nya 

invigda. 
• Onsdagsgruppen: Allt bra.  
• Familjescouterna: 30 på listan. Cirka tio familjer har varit med. Sigge hör av sig till 

Anders om uppdatering av vilka medlemmar som finns registrerade.     

 
7. Medlemsläget.  

• 279 medlemmar, 5 på listan och 5 med skyddade personuppgifter. 
• Hantering av skyddade personuppgifter. Åsa har skickat frågan till Scouterna om hur vi 

gör kan registrera medlemmar utan att uppge personnummer. 
 
 

8. Scoutgården, Scoutstugan och material 
• Sittstockar Vargens Kåk. Åsa har varit i kontakt med kommunen som har färdiga 

sittstocksbänkar. 
 

Beslutades att köpa minst 8 om möjligt 14 för 500:-/st. Åsa ordnar detta och samordnar 
hämtning av dessa vid Djulö och hur de kommer upp till Vargens kåk. 
 

• Symaskin 
 
Beslutades att köpa en symaskin för 4000:- från Tygshopen i Katrineholm enligt förslag. Åsa 
ordnar det och om de inte kan skicka faktura följer Lena med. Åsa skriver ”regler” för 
användning som förvaras i anslutning till symaskinen på gården.  
 
Beslutades att symaskinen inte under några omständigheter får lånas från gården. 
 

• Sophämtning. Från förra styrelsemötet om en besparing kan göras genom att endast ha 
en soptunna. Styrelsen enig om att fortsätta som nu. 
 



• Bord. Från förra styrelsemötet. Styrelsen enig om att skjuta detta på framtiden. Det finns 
upptaget i bidragsansökan för 2024. 
 

 
9. Genomförda aktiviteter  

• Kretsträff 14/9. I Vadsbro-Blacksta. Lena, Åsa och Ulrika G deltog. 
• Invigningshajk äventyrarna 29/9-30/9. 
• Invigningshajk Knappast 29/9-1/10.  

 

10. Kommande aktiviteter 
 

• Kårstämma 11/10 kl. 19-20 . En ledarinformation kommer att ske i direkt anslutning till 
stämman om Julförsäljning, julmarknaden och patrullernas årsmöten. 

• Världens barn 13/10. Vi rullar chokladbollar på Scoutgården torsdag 12/10 kl.16:45. 
• Trygga möten gemensam kommer genomföras på Scoutgården. Datum ännu inte 

bestämt. Anna-Karin återkommer med dag och tid till de som anmält intresse. 
• Julmarknad 26/11. Planeringen är under kontroll. Åsa ansvarar enligt uppdrag från 

stämman. Sigge ser till att det läggs in i kommunens evenemangskalender så att det kan 
finnas med på de digitala infartstavlorna till Katrineholm. 

Beslut att lägga ut en annons om julmarknaden på Facebook för max.500 :-. Åsa kontaktar Pelle. 

• Julförsäljning 
o Försäljningsmaterial delas ut under v.43.  
o Beställningar in senast onsdag v. 46 
o Utdelning av beställda varor under julmarknaden och i veckan efter. 

 

• Patrullernas årsmöten. Information med förslag på hur dessa möten kan genomföras 
skickas ut senast i början av november. Viktigt att alla avdelningar gör patrullindelningar 
med minst fem medlemmar i varje patrull. 
 

11. Övriga frågor 
• Kniv- och yxkastarklubben. Sigge kontaktar kommunen för att forska i hur deras 

överenskommelse med kommunen ser ut.  
• Scoutnet 5.0 har introducerats. Det är anpassat till att användas i mobilen. Enkelt för alla 

medlemmar att se sina egna medlemsuppgifter och för avdelningarna att föra 
närvarorapporter. För administrationen har inga förändringar skett. 

 
 

Sekreterare   Justeras av ordförande 
 
 
 
Åsa Tolbäcken  Sigge Tolbäcken Eliasson 


